
OCENJUJEMO ZBORE VOLIVCEV

»Ijetošnji zadnji zbori volilcev so bili
te malokje dobro pripravljeni. Ta trditev
seveda ne zadeva prav vseh zborov, ven-
dar bl bilo moč odbornikom marsikje
očitatt, če že ne zanemarjanje svoje
osnovne ^dolžnosti pa vsaj veliko malo-
marnost.

Na t*jništ-vu občinske skupščine, ko-
der so pregledovali zaključke zborov vo-

. Illcev ozlroma predloge in zahteve obča-
nov, so na žalost ugotovili, da 27. volilna
enota — Tomačevo, 29. volilna enota —
Jeiica, 30. in 31. volilna enota — Crnuče,
32. volilna enota — Nadgorica In 17. ter
18. volilna enota — Savsko naselje, ob-
činski skupščini. sploh niso dostavili za-
pLsnUca zborov volllcev. Kako naj potem
občinska uprava odgovori na želje volil-
cev oziroma upošteva njihove predloge
pri sestavi družbenega plana za leto 1965,
ni jasno.«

"' VELfKO RAZUMEVANJA

»V drugi pohjvici novembra je bila re-
dna skupščina občinske zveze prijateljev
mladine. Skupščina Je obravnavala dose-
danje delo in naloge za v bodoče. Ugo-
tovili so, da so bill v zadnjih dveb letih,
kolikor časa Je poteklo od zadnje skup-
ščine, napravljeni določeni premiki v ob-
ravnavaoju In reševanju problematike na
področju dejavnosti društev Pirijateljev
mladlne. Dosežen Je bil napredek prl pri-
zadevanjih za pomoč družini, zlnsti pri
pomoči zaposlene matere, pri skrbi za
vzgojo otrok itd.

Poudarili so, da je skupščina občine
Bežigrad pokazala za dejansko reševanje
nalog na tem, za splošni družbeni razvoj
tako pomembnem področjo, zelo veliko
razvunevanja. O tem govorijo tudi dosež-
kl pri Izgradnji novih šolskih in drugih
prostorov. Odprtl sta blli šolj Mirana Jar-
ca in Danile Kumar. Prl tej šoli je bila
dograjena tudi lelovadnica, prav tako pri
šoli Maksa Pečarja na Crnučah. Za p<o-
trebe vzgojnovarstvenega zavoda Snegulj-
čica, so bili preurejeni bivši prostori
zdravstvenega doma v Lavričevi ulici.

BEŽKRAD PRED
DESETMI LETI

Ureditev omenjene ustanove prcdstavlja
spodbudni primer pri nadaljnjem širjenju
vzgojno-varstvene dejavnostj.«

IN MEMORIAM ŽIVKO LOVŠE
»Ob koncu novembra je neizprosna

smrt tnnogo prerano Iztrgala iz naših vrst
vzornega šolnika, izvrstnega pedagoga, po-
budnika In ustanovitelja taborniSke orga-
niiacije, zaslužnega voditelja in jjrijatc-
Ija mladine ter neumomega političnega
delavca, tovariša 2ivka Lovšeta, pedagoš-
kega svetnika ter profesorja na višji go-
spodlnjski šoli v Grobljah pri Domžalah.

Vsi, ki smo poznali Živka Lovšeta, ga
bomo pogrešali pri nadaljnjcm delu.
OstaJ nam bo v m-izbrisnrm spominu kot
pobornik sociallstične miselnosti, vzoren
voditelj in vzgojitelj mladega rodu ter
iskren tovariš in prijatelj. Pogrešali ga
bodo tndi njegovi številni sodelavci iz ča-
sa vojne kot velikega pobornika bratstva
med Srbi in Slovenci «

SAMOPRISPEVEK ZA ASFALT
»Kakor je povedal občinski odbornik

Anton Vodnik, so občani v Turnerjevi
ulici zbrali doslej že 490.000 dinarjev w
asfaltiranje te skrajno zanemarjene ulice,
po kateri se morajo vsak dan prebijati
do svojih domov. Pričakujejo, da bodo ob-
čani za asfaltiranje te ulice zbrali še
okrog 150.000 dinarjev, nak.ir bo priskočila
na pomoč tudi obtina, tako da si obča-
ni na tem območju za prihodnjo pomlad
končno zares lahko obetajo asfalhio ce-
stišče in slovo od jam, blata, luž in
prahu.«

UKREPATI PREVENTIVNO

»Zbor delovnih skupnosti Je sicer na
ločenih sejah, pa tudi na skupnih sejah
večkrat razpravljal o stanju našega go-
spodaratva, vendar pa nikdar ni delal ali
ukrepal preventivno. Zbor naj bi jvrav za-
to v prihodnje globlje analiziral stanje
našega gospodarstva in na osnovi takšnih
analiz sprejemai določcne ukrepe, še pre-
den bi priSlo do kakršnihkoli anomalij.
Pri izblranju kandidatov za nove odbor-
nike občinske skupščine je torej trcba
upoštevati tudi to dejstvo.«

PREDLOGI ZA KANDIDATE

»Najširši izbor kandidatov za no\ c
odbornike zahteva predvsem občinska
skupšeina. Kot posebno novost novega vo-
lilnega postopka naj omenimo evidentira-
nje ali javiio zbiranje predlogov za kandi-
date, ki jih bomo volilci potem izbrali
na zborih volilcev kot kandidate za od-
bornike ia vaiili •» volitva* pFihndn-jo
pomlad.

Za kaj gre torej p,ri takoimenovanom
javnem zbiranju predlogev za kandidate?
Kandidate za nove odbflrnike občinske
skupščine naj bi ne izbrali predvsem in
samo raini družbeno-politični organi, itru
štva in organizacije, temveč zares kar
najširši krog občanov. Zakaj? Vsak občan
naj bi po lastnl presoji in preudarku
(argtunentirano) predlagal kot raažmfa
kandidata za odbornika svojega terena ali
delovne organizacije človeka, Id je po nje-
govem mnenju kar najbolj sposoben za
takšno delo, in ki bo v resnici kar naj-

Bktivneje — v okviru možnosti — za.slo
pal Inlorese svojih volilcev.«

OBČNI ZBOR INVALIDOV
»Krajevna organizaclja lnvaliduv Br-

žigrad, ki šteje 90 članov, ugotavljii prrd
občnim zborom, da so predvideni letni
plan dela v celoti izpolnlli. Pn.sebno skrh
so posvetili invalidom, ki zaradi nizkih
osebnih prejemkov ne bi mogli izkorlsti-
ti letnega oddiha na mor.lu ali v plani-
nah, kar pa jim Je Iz zdravstvenih raz-
logov nič kako priporooljlvo. V poletnih
dneh so osmim najbolj potrebnlm članom
zagotovili brezplačnl oddih na morju. VSH
zahvala gre pri tem delovnim kolrktivom
ki so nudili brezplačna mcsta v svojih po-
čitniškili domovih ali pa denarne prispev
ke ter tako pripomogll k Izvedbl te na-
loge.«

NOVA TELOVADNICA
V STOŽICAH

»Pred dnevom republlke so prl osnovni
šoli Danile Kumar v Stožicah odprli no-
vo telovadnico. S tem objektom jje pokp
šolc tlidf ParUzan Ježica prišel do mnnfo
boljših pogojev za delo. Ker telovadnlra
ni opreml.jena, bo telovadno orodje po-
sodll Partlzan. Montlratl morajn še zaščll.
ne nireže na oknih. potlej pa bn telovad-
nica vsestransko uporabna. Upamo, da
bodo to stoiili čimprej, saj J« mladlna
dolgo čakala na to lepo trlovadnlcn.

Na otvurltev so pinnlrjl osnovne šolc
jtovabili tiuM ollmpijške^a Miiajfovalca Mi-
r» Cesarja. 2al se vabihi ni aiogel od-
zvati, vseeno pa so ga imenovall za čast-
nega- člana.«


